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Protokół z  

VI Sesja Rady Gminy Gniewino w dniu 18 września 2024 

Miejsce posiedzenia: Centrum Sportowo-Konferencyjne Gniewino Sp. z o.o. ul. Sportowa 5;  

84-250 Gniewino 

Obrady rozpoczęto 18 września 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:58 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Jadwiga  Szulc 

2. Grzegorz Data 

3. Michał Domarus 

4. Piotr Kanigowski 

5. Sylwester Klarecki 

6. Aneta Klebba 

7. Łukasz Ladach 

8. Andrzej Miedziak 

9. Piotr Napieraj 

10. Anna Patelczyk 

11. Bernadeta Pendowska 

12. Marta Potrykus 

13. Dariusz Treder 

14. Krystian Treder 

 

1. Otwarcie obrad. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Gniewino  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad (kworum). 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie protokołu IV sesji Rady Gminy Gniewino. 

Przewodniczący stwierdził, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, zapoznali  

się z min  i nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu IV sesji Rady Gminy Gniewino. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jadwiga  Szulc, Grzegorz Data, Michał Domarus, Piotr Kanigowski, Sylwester Klarecki, Aneta 

Klebba, Łukasz Ladach, Andrzej Miedziak, Piotr Napieraj, Anna Patelczyk, Bernadeta Pendowska, 

Marta Potrykus, Dariusz Treder, Krystian Treder 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Fiedorowicz 

 

4. Przyjęcie protokołu V sesji Rady Gminy Gniewino. 

Przewodniczący stwierdził, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, zapoznali  

się z min  i nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu V sesji Rady Gminy Gniewino. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jadwiga  Szulc, Grzegorz Data, Michał Domarus, Piotr Kanigowski, Sylwester Klarecki, Aneta 

Klebba, Łukasz Ladach, Andrzej Miedziak, Piotr Napieraj, Anna Patelczyk, Bernadeta Pendowska, 

Marta Potrykus, Dariusz Treder, Krystian Treder 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Fiedorowicz 

 

5. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący stwierdził, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, zapoznali  

się z min  i nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jadwiga  Szulc, Grzegorz Data, Michał Domarus, Piotr Kanigowski, Sylwester Klarecki, Aneta 

Klebba, Łukasz Ladach, Andrzej Miedziak, Piotr Napieraj, Anna Patelczyk, Bernadeta Pendowska, 

Marta Potrykus, Dariusz Treder, Krystian Treder 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Fiedorowicz 

 

6. Przedstawienie informacji dotyczącej usług zdrowotnych prowadzonych na terenie gminy 

Gniewino przez Puckie Centrum Medyczne. 
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Przewodniczący powiedział, że wystosował zaproszenie oraz prośbę do Puckiego Centrum 

Medycznego dotyczącą udzielenia informacji na jakich zasadach  odbywa się  proces podpisywania 

kontraktów z lekarzami specjalistami pracującymi w naszym ośrodku zdrowia 

Przywitał przedstawicieli Puckiego Centrum Medycznego:  

• Panią Katarzynę Jabłońską – koordynatora działań Puckiego Centrum Medycznego na 

terenie Gminy Gniewino,  

• Panią Hannę Lidka – Bielang - położną Puckiego Centrum Medycznego, 

• Pana Michała Cierżnicki – prawnik. 

Osoby reprezentujące Puckie Centrum Medycznego przedstawili sprawozdanie z prowadzonej  

działalności podstawowej opieki zdrowotnej oraz dodatkowych świadczeń specjalistycznych: 

rehabilitacji, ortopedii, ginekologii, poradni zdrowia psychicznego i uzależnień oraz programów 

profilaktycznych kierowanych do mieszkańców Gminy Gniewino.  

 

7. Informacja Wójta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący poprosił  Panią Wójt Wiolettę Majer -Szreder o zabranie głosu.  

Pani Wójt przywitała wszystkich.  

Przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

8. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący stwierdził, że do momentu rozpoczęcia IV sesji Rady Gminy do Urzędu  

nie wpłynęły interpelacji i zapytania.   

 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Gniewino na 2024 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbik Gminy Gniewino Pani Wioletta Chromicz. 

Przewodniczący ogłosił głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Gniewino na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jadwiga  Szulc, Grzegorz Data, Michał Domarus, Piotr Kanigowski, Sylwester Klarecki, Aneta 

Klebba, Łukasz Ladach, Andrzej Miedziak, Piotr Napieraj, Anna Patelczyk, Bernadeta Pendowska, 

Marta Potrykus, Dariusz Treder, Krystian Treder 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Fiedorowicz 

Projekt uchwały został przyjęty. 
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10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/3/2024 Rady Gminy Gniewino z dnia 

20 maja 2024 r. w sprawie powołania stałych komisji Rady i ustalenia ich składu osobowego. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady, powiedział, że zmiana dotyczy Komisji 

Gospodarczej i Bezpieczeństwa gdzie do składu dodano Radnego Dariusza Tredera – wybranego 

w wyborach uzupełniających. 

 

Przewodniczący ogłosił głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/3/2024 Rady Gminy Gniewino z dnia 20 maja 

2024 r. w sprawie powołania stałych komisji Rady i ustalenia ich składu osobowego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jadwiga  Szulc, Grzegorz Data, Michał Domarus, Piotr Kanigowski, Sylwester Klarecki, Aneta 

Klebba, Łukasz Ladach, Andrzej Miedziak, Piotr Napieraj, Anna Patelczyk, Bernadeta Pendowska, 

Marta Potrykus, Dariusz Treder, Krystian Treder 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Fiedorowicz 

Projekt uchwały został przyjęty. 

 

 

11. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Gniewino. 

 

Projekt uchwały przedstawiała Sekretarz Gminy Gniewino Pani Mariola Kwaśniewska. 

Przewodniczący ogłosił głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Gniewino 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jadwiga  Szulc, Grzegorz Data, Michał Domarus, Piotr Kanigowski, Sylwester Klarecki, Aneta 

Klebba, Łukasz Ladach, Andrzej Miedziak, Piotr Napieraj, Anna Patelczyk, Bernadeta Pendowska, 

Marta Potrykus, Dariusz Treder, Krystian Treder 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Elżbieta Fiedorowicz 

Projekt uchwały został przyjęty. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pod nazwą „Program 

profilaktyki próchnicy zębów w populacji dzieci szkół podstawowych w Gminie Gniewino na 

lata 2025-2029". 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Hanna 

Dudzik.   

Przewodniczący ogłosił głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pod nazwą „Program 

profilaktyki próchnicy zębów w populacji dzieci szkół podstawowych w Gminie Gniewino na lata 

2025-2029". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jadwiga  Szulc, Grzegorz Data, Michał Domarus, Piotr Kanigowski, Sylwester Klarecki, Aneta 

Klebba, Łukasz Ladach, Andrzej Miedziak, Piotr Napieraj, Anna Patelczyk, Bernadeta Pendowska, 

Marta Potrykus, Dariusz Treder, Krystian Treder 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Fiedorowicz 

Projekt uchwały został przyjęty. 

 

 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu targowiska gminnego. 

 

Projekt uchwały przedstawiała Sekretarz Gminy Gniewino Pani Mariola Kwaśniewska. 

Przewodniczący ogłosił głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu targowiska gminnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jadwiga  Szulc, Grzegorz Data, Michał Domarus, Piotr Kanigowski, Sylwester Klarecki, Aneta 

Klebba, Łukasz Ladach, Andrzej Miedziak, Piotr Napieraj, Anna Patelczyk, Bernadeta Pendowska, 

Marta Potrykus, Dariusz Treder, Krystian Treder 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Fiedorowicz 

Projekt uchwały został przyjęty. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Gniewino w gminie Gniewino. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały, następnie ogłosił głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu obrębu Gniewino w gminie Gniewino 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jadwiga  Szulc, Grzegorz Data, Michał Domarus, Piotr Kanigowski, Sylwester Klarecki, Aneta 

Klebba, Łukasz Ladach, Andrzej Miedziak, Piotr Napieraj, Anna Patelczyk, Bernadeta Pendowska, 

Marta Potrykus, Dariusz Treder, Krystian Treder 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Fiedorowicz 

Projekt uchwały został przyjęty. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Obszaru Metropolitalnego Gdańsk-Gdynia-Sopot (SUMP). 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały, następnie ogłosił głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Obszaru 

Metropolitalnego Gdańsk-Gdynia-Sopot (SUMP) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jadwiga  Szulc, Grzegorz Data, Michał Domarus, Piotr Kanigowski, Sylwester Klarecki, Aneta 

Klebba, Łukasz Ladach, Andrzej Miedziak, Piotr Napieraj, Anna Patelczyk, Bernadeta Pendowska, 

Marta Potrykus, Dariusz Treder, Krystian Treder 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Fiedorowicz 

Projekt uchwały został przyjęty. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Gniewino 

prawa własności nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Gniewino. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Wójta Gminy Gniewino Pan Rafał Kamiński. 

Przewodniczący ogłosił głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Gniewino prawa 

własności nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Gniewino. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Łukasz Ladach, Anna Patelczyk, Bernadeta Pendowska 

PRZECIW (9) 

Grzegorz Data, Piotr Kanigowski, Sylwester Klarecki, Aneta Klebba, Andrzej Miedziak, Piotr 

Napieraj, Marta Potrykus, Dariusz Treder, Krystian Treder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jadwiga  Szulc, Michał Domarus 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Fiedorowicz 

Projekt uchwały nie został przyjęty. 

 

17. Wolne wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Marta Potrykus (Radna)przedstawiła protokół z pracy Komisji Oświaty, Zdrowia, 

Pomocy Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki dotyczący Miejsc Pamięci 

Narodowej znajdujących się na terenie Gminy Gniewino. 

 

• Wioletta Majer-Szreder (Wójt Gminy Gniewino) - (Ad Vocem) 

 odniosła się do przedstawionego raportu Komisji Oświaty, powiedziała,  

że wszystkiego nie da się naprawić od razu, ma świadomość tego, że miejsca  

te wymagają poprawy estetycznej, zapewniła, że będą sukcesywnie będą 

poprawiane. 

 

•  Sylwester Klarecki (Radny), poprosił aby uporządkować sprawę własności gruntu 

na którym znajduje się boisko w miejscowości Strzebielinko,  
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- kolejna sprawa dotyczy braku sieci internetowej w miejscowości Strzebielinko, 

prosi aby zorganizować w tej sprawie spotkanie mieszkańców z przedstawicielami 

TK Chopin.  

- poprosił o informację dotyczącą prac remontowych na ulicy Nowej w Gniewinie, 

które zostały zatrzymane. 

 

• Rafał Kamiński  (Zastępca Wójta) - (Ad Vocem), powiedział, że teren boiska  

w miejscowości Strzebielino jest III klasą ziemi rolnej, aby cokolwiek zrobić na 

takim gruncie należy zmienić plan zagospodarowania przestrzennego, jest to 

długotrwała procedura, a ostateczna decyzja należeć będzie do Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa dotycząca przekazania gruntu. 

- w sprawie dostępu do światłowodowej sieci internetowej postara się 

zorganizować spotkanie mieszkańców z przedstawicielami TK Chopin. 

 - w sprawie ulicy Nowej sprawdzi dlaczego prace na tym odcinku zostały 

wstrzymane. Podejrzewa, że wszystkie prace skupiono na szybkim udrożnieniu ulicy 

Pomorskiej co mogło spowodować wstrzymanie prac na ulicy Nowej. Odpowie 

bezpośrednio Radnemu gdy uzyska bieżącą informację.  

 

• Michał Domarus (Radny), zapytał czy w tym roku kalendarzowym zostanie 

wykonane odwodnienie w Lisewie? 

• Rafał Kamiński  (Zastępca Wójta) - (Ad Vocem) odpowiedział, że ten temat jest 

mu znany, postara się w tym roku udrożnić odpływ lecz problem pogłębienia jest 

trudny gdyż leżą tam wszystkie sieci. Kompleksowo temat będzie rozwiązany  

w ciągu najbliższych dwóch lat. 

 

• Łukasz Ladach (Radny) – chciał przedstawić sprawozdanie z prac komisji 

Gospodarczej i Bezpieczeństwa dotyczące działalności Ochotniczych Straży 

Pożarnych ze względu na kłopoty techniczne przełożono przedstawienie 

prezentacji  na najbliższą Sesję Rady Gminy. 

- zgłosił problem zalewania domostwa Pani Bekisz z Nadola przy ulicy Leśnej  

i Świętego Augustyna.  

• Rafał Kamiński  (Zastępca Wójta) - (Ad Vocem) – powiedział, że temat ten jest 

mu znany, osobiście rozmawiał z Panią Bekisz, wyjaśnił jej na czym polega 

problem. Rozwiązanie tej sprawy wymaga większych nakładów finansowych. 

Modernizację tego miejsca w celu rozwiązania problemu wpisał do budżetu na 

przyszły rok kalendarzowy. Obiecał, że zostanie wykonane w pierwszej połowie 

przyszłego roku.  

• Krystian Treder (Przewodniczący)- zapytał czy można wykonać prowizoryczne 

oświetlenie ulicy Pomorskiej? 

• Rafał Kamiński  (Zastępca Wójta) - (Ad Vocem) 

Wyjaśnił, że rozmawiał z wykonawcą na ten temat i doszli do porozumienia,  

że byłyby to dodatkowe koszty oraz duże utrudnienia w pracach. Wykonawca 
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będzie starał się przyspieszyć prace aby skrócić czas braku oświetlenia do 

minimum.  

• Mariola Kwaśniewska (Sekretarz Gminy Gniewino) - poinformowała,  

że od poniedziałku dostępne będą Statuty Sołectw do konsultacji społecznych. 

- powiedziała, że od 30 września 2024r. rozpoczynają się Zebrania Sołeckie.  

  

18. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący zamknął VI Sesję Rady Gminy Gniewino. 

 

 

Protokolant:        Przewodniczący 

 

 

Anna Münch        Krystian Treder 

 


